
Espen Høidal



Espen – frå fisking til riving



Aldri vore noke flink på skule
Men har intrisert meg veldig for jenvinningsfaget og hatt mulighet til og tatt relevante kurs og skuler som har blitt til rette 

lagt for meg fra blant anna MEF



Møre Miljøsanering 2017



Møre Miljøsanering 2020



Tilsette:

 Espen Dagleg leiar

 Camilla Prosjektleiar

 Eva Adm/kontor

 Stig Hugo Anleggsleiar

 Benjamin Lærling

 Svein Erik Maskinførar

 Espen Maskinførar

 Roal Kjem frå Nederland, utdanna ambulansearbeidar frå heimlandet, 
er i Norge for å prøve noko nytt😊

 Sigbjørn 70 år og pensjonist, men er tilsett hos oss for å følge opp personar
som er på jobbtrening via Nav.



https://www.youtube.com/watch?v=yAYfHKWWbus&t=

https://www.youtube.com/watch?v=yAYfHKWWbus&t=
https://www.youtube.com/watch?v=yAYfHKWWbus&t=


Foreldre seier: «Om du ikkje gjer leksene dine -

så må du jobbe på bossbilen«  

Vi må få vekk den innstillinga!



Avfallsbransjen er så mykje meir….og vi treng folk som kan 

mange fleire ting enn berre å tøme ein beholdar!



Vi spurte oss sjølv:

a. Kva slags menneske treng bransjen vår no, og kven treng vi i 
framtida?

b. Kan vi utdanne folka vi allereie har til å gjere nye oppgåver?

c. Hvis det ikkje er nok…..Kva må vi gjere for å motivere 
framtidas kloke hoder og sterke armer til å velje akkurat vår 
bransje?



Vi tok sats tidlig…

 Like viktig som at bedrifta skulle overleve var å gi mulegheiter

til folk

 Kursing og etterutdanning av tilsette starta vi med tidleg

 Lærlingar og seniorar skal få ein sjanse, berre dei vil jobbe. Vi 

har, saman med NAV, folk på arbeidstrening

 Vi har ei utfordring: folk som jobbar i rivingsbransjen dett 

mellom to stolar - ikkje 100 % anleggsmaskinførar og ikkje 100 % 

i gjenvinningsfaget. Som sensor i gjenvinningsfaget ser eg at det 

er vanskeleg og kunne alt innan gjenvinning



Møre Miljøsanering som lærebedrift

 Vi blei tidleg godkjent som lærebedrift - 2014

 Fekk ikkje inn lærling med ein gang, og det er fortsatt 

vanskeleg då bransjen ikkje verkar spennande nok for 

mange unge

 Arbeid gjennom Avfallsforum

 Samarbeid med OKAB Møre og Romsdal

 Sensor i Gjenvinningsfaget



Arbeid fremover

 Vi har tatt initiativ til å lage rekrutteringsfilm for 
gjenvinningsfaget i samarbeid med MEF og OKAB

 Utover 2021 skal vi presentere oss for skulane i Møre og 
Romsdal og delta på messer saman med OKAB

 Gjenvinningsfaget blir også promotert gjennom OKAB 

 Vi trur på ei framtid der mange fleire forstår at bransjen 
vår er spennande og nyttig for både folk, bedrifter og 
miljøet! 



Takk for at de høyrde på!


